

2018 IDB grant notification. Applications due March 23, 2018.

[View this email in your browser](#)



Greetings,

Once again, Biodiversity Education and Awareness Network is excited to offer small grants to organizations holding events to celebrate the International Day for Biodiversity (celebrated internationally each year on May 22nd). This year, BEAN will be offering micro-grants of up to \$500.00 for eligible events that take place between May 1, 2018 and June 29, 2018.

Applications will be accepted from **Monday, January 22 to Friday, March 23, 2018.**

In the past, BEAN has supported events such as invasive plant pulls, native plantings, educational workshops, as well as conferences, nature hikes, and BioBlitzs.

What is a BioBlitz?

BioBlitzs are biological inventories that encourage people to explore and catalogue the plants & wildlife found in a certain area. Events can run for a full 24 hours, with volunteers (“citizen scientists”) led by experienced biologists or naturalists.

BioBlitz Resources

Is your organization considering a BioBlitz style event this year? The following are several helpful resources:

- [Ontario BioBlitz provides a good protocol guide](#)
- National Geographic [describes a BioBlitz.](#)

For more information on IDB funding, eligibility, and to submit your application online, please visit the [BEAN website](#). If you have any questions, please contact BEAN at info@biodiversityeducation.ca.

Sincerely,

Jordan McArthur
BEAN Coordinator
(705) 748-6324 x102
info@biodiversityeducation.ca

Bonjour,

Voici un rappel que le Réseau d'éducation-sensibilisation à la biodiversité offre cette année de petites subventions aux organismes qui organisent des événements visant à célébrer **la Journée internationale de la diversité biologique (JIDB)**, qui a lieu chaque année le 22 mai à l'échelle internationale.

Cette année, le RESB offrira des subventions de 500 \$ ou moins pour des événements admissibles ayant lieu entre le 1^{er} mai et le 30 juin 2018. Les demandes pour le programme de la bourse pour la Journée de la biodiversité seront acceptées à partir du **22 janvier 2018 – le 23 mars 2018**.

Le RESB, dans les années antérieures, a appuyé des événements comme des activités d'arrachage de plantes envahissantes, des activités de plantation d'espèces indigènes, des ateliers éducatifs, des conférences, des promenades en plein air et des bioblitz.

Qu'est-ce qu'un bioblitz?

Les bioblitz sont des inventaires biologiques qui encouragent les participants à explorer un site et à en cataloguer la faune et la flore. Les événements ont parfois une durée de 24 heures, et les bénévoles (des citoyens scientifiques) sont supervisés par des biologistes ou naturalistes chevronnés. Vous trouverez des ressources sur les bioblitz sur le site Web du RESB.

Pour de plus amples renseignements sur le financement à l'occasion de la JIDB, les critères d'admissibilité et pour présenter une demande en ligne, visitez le [site Web du RESB](#).

Si vous avez des questions, communiquez avec le RESB à l'adresse info@biodiversityeducation.ca.

Sincères salutations.

Jordan McArthur
Coordonnatrice du RESB
705-748-6324, poste 102



Copyright © 2018 Biodiversity Education & Awareness Network, All rights reserved.

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)

MailChimp

